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ad 1) Aktualizace strategie ČVS 
Předsednictvu předkládáme aktualizovaný návrh aktualizace Strategie ČVS, který byl zaslán klubům 
k připomínkování a který bude předmětem jednání na schůzi oblas^ ČVS. 

ad 2) Report o vyhodnocení plnění strategie ČVS (z roku 2018) 
Předsednictvu předkládáme návrh standardizovaného reportu o plnění úkolů ze strategie ČVS na 
příkladu obdobného reportu Victorie VSC. Navrhujeme a doporučujeme, aby v tomto formátu byla 
vyhodnocena strategie z roku 2018 a aby se následně takový report stal standardní součás^ 
Výroční zprávy ČVS - poprvé od Výroční zprávy za rok 2023. 

ad 3) Podrobnější způsob prezentace informací o hospodaření ČVS 
Předsednictvu předkládáme vyplněnou novou strukturu informace o hospodaření ČVS - s daty za 
rok 2022 (s využi^m příkladu Hospodářské správy ČSK). Současně předkládáme doporučení, aby v 
této podrobnos[ byly informace o hospodaření poskytnuty klubům - na schůzi oblas^ a následně i 
na valné hromadě. 

ad 4) Návrh systému řízení a kontroly sportovního úseku  
V návaznos[ na úkol z posledního předsednictva Předsednictvu předkládáme ve spolupráci se 
společnos^ Apogeo materiály s návrhem systému řízení a kontroly sportovního úseku, včetně 
rozdělení odpovědnos^ a kompetencí. 
• Zprávu z analýzy sportovního úseku a Manažerské shrnu^ 
• Struktura řízení reprezentace - nové znění 
• Statut Reprezentační trenérské rady - nové znění 
• Statut Trenérského grémia 
• Popisy práce Ředitele reprezentace, UT, U23 
• Organigram sportovního úseku 
Současně v návaznos[ na zjištění z proběhlé analýzy předkládáme doporučení na bezodkladné 
provedení restrukturalizace sportovního úseku, včetně zřízení Trenérského grémia a úpravy statutu 
Reprezentační trenérské rady. 
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ad 5) Projekt FVE na střechy loděnic 
Předsednictvu předkládáme informaci, že firma ČEZ zahájila prohlídky loděnic, které se do 
programu přihlásily - a to prohlídkou loděnice ČVK Pardubice. Aktuálně se připravuje společný 
článek ČEZ a ČVS a harmonogram návštěv dalších loděnic. 

ad 6) Podpora klubů při získávání finančních prostředků 
Předsednictvu předkládáme leták pro kluby: „Podpora ČVS veslařským klubům pro získání 
partnerů” s konkrétními ak[vitami ve prospěch klubů. Leták bude předán zástupcům klubů na 
nadcházející schůzi oblas^ ČVS a bude zde i proveden výběr drobných reklamních předmětů, které 
by následně ČVS zajišťoval. 

ad 7) Veslařská akademie 
V návaznos[ na předchozí bod „Podpora klubů při získávání finančních prostředků” předkládáme 
Předsednictvu návrh projektu Veslařské akademie. Jedná se o jednodenní školení s veslařským 
trenažérem. Cílová skupina: firmy a úřady a jiné organizace podporující veslařské kluby.  
Možná zaměření školení, které lze těmto organizacím, které podporují veslařské kluby, nabídnout: 
Týmová práce, Projektové řízení Manažerské dovednos[,  Team bulding, Sebereflexe, Koučování 
atp. 

ad 8) Skify pro mladší žactvo 
Předsednictvu předkládáme informaci, že byly poptáni výrobci malých skifů. Bude potřeba s kluby 
upřesnit požadavky na parametry lodě (délka 6 nebo 7 metrů; přední/zadní krakorec; váha skifaře). 
Cenová hladina se pohybuje u domácích výrobců mezi 50 až 80 [s. Kč a u zahraničních mezi 69 až 
85 [s. Kč. 

Ad 9) Průzkum názorů: Ukončení vrcholové kariéry u veslařů v ČR  
Předsednictvu předkládáme dílčí výsledky probíhajícího průzkum názoru veslařů. 
___________________ 

ad 10) Stanovy NOC s kolek_vním statutárním orgánem 
Předsednictvu předkládáme návrh nového znění stanov ČVS, kam byl zapracován kolek[vní 
statutární orgán a hlasování per rollam. Zároveň doporučujeme, aby program Valné hromady 
Národního olympijského centra vodních sportů, z.s., o jejímž konání rozhodlo předsednictvo ČVS 
na svém jednání dne 18.1.2023, byl rozšířen o změnu stanov NOC podle předloženého návrhu. 

Michal Kurfirst, 8.5.2023 
Komise pro rozvoj veslování
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